
Fråga: Har bytet av receptbelagda läkemedel lett till något av följande? 

Nästan 1 av 4 som fått läkemedel utbytt anger att de inte känner 
igen namnen på läkemedlen 

23% 

20% 

16% 

10% 

6% 

3% 

2% 

1% 

0 

57% 

3% 

0% 20% 40% 60% 80% 100%

Jag känner inte igen namnen på läkemedlen

Jag känner inte igen tabletterna

Jag har fått biverkningar som jag inte haft förut

Jag tål inte de billigare läkemedlen som apoteket bytt till

Jag har förväxlat mina läkemedel

Jag vet inte för vilken sjukdom jag skall ta tabletterna

Jag har råkat ta två läkemedel med samma verkan

Jag tar mindre läkemedel än vad läkaren ordinerat

Jag vågar inte ta läkemedlen längre

Nej, inget av detta

Vet ej

Bas: 75 – 79 år, använder  receptbelagda 
läkemedel  regelbundet och fått 
läkemedel utbytt (n=262) 
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Kvinnor har i högre grad 
fått biverkningar som de 
inte haft förut (22%) och 
de tål inte de billigare 
läkemedlen som apotek 
bytt till (14%) 


